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Onderwerp Datum 
Art. 41-vragen 1 november 2022 

Eerlijke stagevergoeding studenten  

E-mail Fax 

rudy.aerts@tilburg.nl  

Postadres Bezoekadres 

Postbus 90155  

5000 LH Tilburg  

Geachte raadsleden, 
 
Hierbij beantwoorden wij de raadsvragen die door de raadsleden B. Yilmaz en D. Heuvelmans (GL) zijn 
gesteld op grond van artikel 41 van het Reglement van Orde gemeenteraad Tilburg 2022. De vragen gaan 
over een eerlijke stagevergoeding voor Tilburgse studenten en zijn ontvangen op 28 september 2022. 
 
Vraag 1a 
Wat is de mening van het college over het niet betalen van een eerlijke vergoeding aan studenten die 
een stage lopen?  

Antwoord 1a 
Het college vindt dat studenten een eerlijke vergoeding verdienen. 
 

Vraag 1b  
Hoe raakt dit hun bestaanszekerheid en zelfredzaamheid? 

Antwoord 1b 
Een stageplek is een leerervaring die niet primair gericht is op inkomsten. Het is ook geen (regulier) 
werk. Vandaar dat een vergoeding past en ja die vergoeding kan helpen bij het vergroten van het 
inkomen. Onacceptabel is het als stagiaires gewoon werken onder het mom van stage. 
 

Vraag 2a 
Heeft het college een beeld hoe het gesteld is met het betalen van eerlijke stagevergoedingen voor 
studenten die in Tilburg stage lopen?  

Antwoord 2a 
We hebben op dit moment geen goed beeld hier van in Tilburg.  
 

Vraag 2b 
Hebben we dit voor de eigen organisatie voldoende geborgd? 

Antwoord 2b 
Bij onze eigen organisatie hebben we goed geborgd dat (in principe) alle stagiaires een eerlijke 
stagevergoeding ontvangen. Alleen als de betrokken stagiair zelf nadrukkelijk géén stagevergoeding wenst te 
ontvangen of als het om een maatschappelijke stage gaat, wordt er geen stagevergoeding gegeven. Sommige 
stagiaires geven er namelijk de voorkeur aan géén stagevergoeding te ontvangen,  bijvoorbeeld omdat dat 
hun studiefinanciering in gevaar brengt.  

Vanaf 1 april 2022 is de stagevergoeding voor MBO-, HBO- en WO-stages in onze organisatie vastgesteld op 
€ 437,71 bruto per maand. Parttimers ontvangen de vergoeding naar rato. Dit bedrag ligt hoger dan het 
landelijke gemiddelde. In Nederland ontvangen studenten namelijk gemiddeld 408 euro stagevergoeding in 
de maand (bron: Parool). Hiermee kunnen studenten de onkosten dekken die ze voor hun stage maken, 
zoals eventuele reiskosten. Bovendien is de stagevergoeding een teken van waardering voor de inzet tijdens 
de stagewerkzaamheden. 
 

https://www.parool.nl/nederland/bijna-helft-van-stagiairs-krijgt-geen-vergoeding-echt-schandalig~b5c7e13e/?referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2F#:~:text=Bijna%20de%20helft%20van%20de,toegekend%2C%20gevolgd%20door%20de%20gezondheidszorg.


Vraag 3 
Onderneemt de gemeente Tilburg initiatieven om te stimuleren dat bij Tilburgse organisaties, 
instellingen, bedrijven en daarmee alle werkgevers eerlijke stagevergoedingen worden betaald?  
Zo ja, hoe doet u dit? 

Antwoord 3 
Nee, Tilburg onderneemt geen gerichte initiatieven hiertoe. Wel zal in de bedrijfscontacten vanuit de 
bedrijfscontacten die het Werkgevers Servicepunt Midden Brabant onderhoudt het een 
gespreksonderwerp kunnen zijn.  
 

Vraag 4a 
Ziet het college kansen om, bijvoorbeeld via de doorontwikkeling van impactgericht subsidiëren of 
aanbestedingsregels, aandacht te vragen voor eerlijke stagevergoedingen en daarmee ook goed 
werkgeverschap?  

Antwoord 4a 
Ja, hier liggen kansen om hier een specifieke bepaling voor op te nemen.  
 

Vraag 4b 
Zijn er mogelijkheden om dit vraagstuk mee te nemen in het actualiseren van het 
Ondernemersakkoord? Hoe ziet u dit voor zich? 

Antwoord 4b 
Ja, regelmatig organiseren we samen met ondernemers meetings voor het netwerk waar inhoudelijke 
vraagstukken worden behandeld.  
We maken dit in de toekomst natuurlijk onderdeel van een dergelijke meting 
 

Vraag 5 
Ziet het college mogelijkheden om het vraagstuk van eerlijke stagevergoedingen mee te nemen in 
bestuurlijke gesprekken die worden gevoerd vanuit het college met organisaties en instellingen in de 
stad? 

Antwoord 5 
Ja, we gaan hier in de gesprekken aandacht voor vragen. 
 

Vraag 6 
Is het college bereid te lobbyen bij de Rijksoverheid om eerlijke stagevergoedingen en 
minimale vergoedingen voor mbo-studenten op te nemen in de cao? Hoe ziet u dit voor 
zich? 

Antwoord 6 
We kunnen dit meenemen in een lobby. De vraag is wel of dit heel effectief zal zijn, omdat dit niet het 
directe speelveld is voor gemeenten. Het is onderdeel van het krachtenveld tussen kabinet, 
(studenten)vakbonden, kennisinstellingen en bedrijfsleven.  
 
 
Wij nemen aan u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Het college, 
 
 
mr. A. van Berckel, MBA drs. Th.L.N. Weterings 
gemeentesecretaris burgemeester 


